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Redactiewoord:
Als ik begin met het schrijven van dit voorwoord is het
nog steeds een lekkere ‘zomerse’ herfstdag. In het
straatbeeld verkleuren de bomen en ja, er vallen ook
al wat bladeren. Maar bij de wandeling die we
vanmorgen maakten zagen we volop groene bomen
en ook de weilanden waren nog groen………sommigen
werden nog gemaaid en dat in november. De herfst
is een van de mooiste jaargetijden. Maar kan ook
pijnlijk zijn met die vallende eikels.  Zij veroorzaken
vaak schade aan de auto’s en als je ze op je hoofd
krijgt is ook pijnlijk, dizzy en hoofdpijn het ik
ondervonden. Ook in deze tijd zijn er mooie plaatjes
te schieten bij wandelingen en fietstochten. We
kregen als redactie mooie foto’s binnen.
 
Deze uitgave van onze Gängelproat is de laatste van
dit jaar. De laatste maanden van 2022 is er veel
gebeurd binnen onze verenging en ook in de eerste
maanden van 2023 staan er veel activiteiten op de
agenda
 
In deze uitgave kijken we terug op de 25e verjaardag
van de DDWW, het klootschieten en de feestavond 75
jaar WKDIO, allemaal geslaagde bijeenkomsten.
Natuurlijk werd er ook gewandeld, de 34e
Kennedymars is gelopen, de Door De Weekse
wandelingen werden elke week goed bezocht en ook
de Sint Nicolaaswandeling is alweer voorbij. Ook
kregen wij verslagen binnen van door DIO-leden
gelopen wandelingen, zij waren dus volop in
beweging.
Ook heeft het bestuur en de diverse commissies weer
voldoende te melden over activiteiten die voor 2023
weer op het programma staan. Lees ook de
mededelingen die het bestuur en de diverse
commissies ons te melden hebben.
 
Als deze uitgave bij u op de deurmat valt zitten we al
in de feestmaand december. Wij wensen u fijne
feestdagen en een goede jaarwisseling toe. En tot
ziens bij de Kerstwandeling en/of Nieuwjaarinstuif.
 
Veel leesplezier met dit blad en uw kopie voor het 1e
blad van 2023 zien we graag tegemoet voor 1 maart
2023, liefst digitaal aanleveren.
Mailen naar redactie@wkdio.nl.
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 De redactie wenst
 u

fijne kerstdagen
 en

een goed en gezond 2023.
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Van de bestuurstafel:
Het bestuur heeft de afgelopen periode 2 maal vergaderd en heeft in deze vergaderingen de gehouden
activiteiten en de komende activiteiten besproken. Dit betroffen dan de diverse vergaderingen en de
wandelingen. Voor wat betreft de vergadering met de commissies en de algemene ledenvergaderingen
waren er geen opmerkingen. Beide zijn goed verlopen en zijn goed voor het verenigingsgevoel.
 
De wandelingen leiden ook niet tot opmerkingen, niet anders dan dat de wandelaars zeer tevreden zijn over
de wandelingen en dat de organisatie voortreffelijk was. Al met al hebben we een CWE die met ondersteuning
van de vrijwilligers alles pico bello voor elkaar heeft.
 
Een ander onderwerp dat besproken moest worden was de invoering van het nieuwe contributiestelsel
door de KWbN. Een aantal bestuursleden hebben de presentatie van de KWbN gevolgd over het hoe en
waarom, helaas is dit niet echt duidelijk geworden. Binnen de ledenraad van de KWbN waren er ook al de
nodige opmerkingen maar de invoering bleek al een gelopen koers te zijn. Dus moesten we als bestuur actie
ondernemen richting onze leden en hen goed informeren welke mogelijkheden er zijn, zie de informatiebrief
die jullie hebben ontvangen m.b.t. het nieuwe contributiestelsel. Inmiddels hebben een groot aantal leden
hun keuze al kenbaar gemaakt bij Anny Hilderink. Hebt je dit nog niet gedaan doe dat dan zo snel mogelijk.
(voor 1 december). Geen keuze maken houdt in dat je automatisch onder het KWbN compleet lidmaatschap
valt. Zie ook het onderwerp nieuw contributiestelsel KWbN in 2023.
 
Het feest in het kader van het 75-jarig bestaan +2 bracht bijna 100 leden bij elkaar en was een gezellige
avond waarbij veel met elkaar gepraat werd. De dansvloer werd goed benut. Al met al een geslaagd feest.
 
Op zondag 8 januari zal de nieuwjaarsbijeenkomst gehouden worden, zie de uitnodiging elders in het
clubblad.
 
Onze voorzitter, Henk Heijman, treedt per 1 januari 2023 tot zijn spijt terug als voorzitter. Hij is begin 2022
verhuisd naar het midden van het land. De geografische afstand in combinatie met zijn andere
werkzaamheden heeft hem tot dit besluit gebracht. Zoals gemeld is het bestuur bezig om zich te heroriënteren
op de toekomst. Dit vergt naar zijn mening een voorzitter, die in Twente woont en zich ten volle aan de toekomst
van DIO kan wijden. Hij dankt hierbij allen, met wie hij op een prettige manier heeft samengewerkt, de collega-
bestuursleden, de commissies en de leden van DIO. Hij blijft lid van DIO en zal zich in de toekomst zeker als
wandelaar laten zien tijdens de door DIO georganiseerde wandelingen.
 
Wel houdt dit in dat we op zoek zijn naar een nieuwe voorzitter en dat voorlopig waar nodig de taken worden
waargenomen door de overige bestuursleden.
 
Tot slot wenst het bestuur ieder een goed en gezond 2023 toe met de nodige fijne wandelingen.
 
Namens het bestuur.
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Nieuw contributiestelsel KWbN per 1 januari 2023

Vorm Afdracht oud Afdracht nieuw
1. KWbN compleet € 19,00 € 35,00
2. KWbN basis € 11,50 € 20,00
3. KWbN nieuwbrief Niet beschikbaar €   0,00
4. Alleen lid DIO Niet beschikbaar €   0,00

Vorm t/m 2022 2023 2024 2025 2026
1. KWbN compleet *1 € 39,00 € 44,50 € 46.25 € 48,00 € 55,00
2. KWbN basis *1 € 33,00 € 35,50 € 36,50 € 37,50 € 41,50
3. KWbN Nieuwsbrief *2 Niet beschikbaar € 21,50 € 21,50 € 21,50 € 21,50
4. Alleen lid DIO *2 Niet beschikbaar € 21,50 € 21,50 € 21,50 € 21,50

Deze informatie is in uitgebreide vorm per e-mail naar alle leden gegaan en van leden waar wij geen e-
mailadres van hebben per post. In deze informatie is aangegeven dat men nu 2 keuzes heeft en dat dit per
1 januari 2023 4 keuzes worden.
 
Per 1 januari 2023 heeft de KWbN vier contributievormen:
KWbN compleet (1), gelijk aan het huidige KWbN compleet waarbij het landelijk wandel programma
vervangen wordt door een bijlage die 2 maal bij het blad wandel.nl is toegevoegd, waarin de wandeltochten
voor de komende periode staan vermeld aangevuld met een nieuwsbrief
KWbN basis (2), gelijk aan het huidige KWbN basis aangevuld met een nieuwsbrief
KWbN nieuwsbrief (3), je ontvangt alleen de nieuwsbrief en krijgt geen korting op wandeltochten, uiteraard
ontvang je wel korting bij onze eigen wandeltochten.
Alleen lid van onze vereniging (4), dus geen korting op de wandeltochten, uiteraard wel bij onze eigen
wandeltochten.
 
Uiteraard heeft een nieuw contributiestelsel ook gevolgen voor de afdracht die wij als vereniging aan de
KWbN moeten betalen. Op onderstaande afdracht nieuw ontvangen we in 2023 een korting van 30%, in 2024
25% en in 2025 20%
 

 
In de algemene ledenvergadering van 2017 hebben de leden toestemming aan het bestuur gegeven om
de vastgestelde contributie te mogen verhogen met de verhoging van de afdracht die de KWbN vaststelt na
onze ALV. Het bestuur heeft dan ook besloten om van dit recht gebruik te maken. De nieuwe
contributiebedragen per januari 2023 en de daarop volgende jaren worden dan als volgt vastgesteld:
 

 

   *1 De bedragen in de eerste twee rijen voor de jaren 2024 en verder nog kunnen wijzigen indien de KWbN
gebruik maakt van haar mogelijkheid om de afdracht te verhogen met een inflatiecorrectie op basis van de
consumentenprijsindex van het CBS.
 
   *2 De bedragen in de laatste twee rijen voor de jaren 2024 en verder kunnen wijzigen indien de Algemene
ledenvergadering van de Wandelkring DIO instemt met een door het bestuur voorgestelde wijziging.
 
Deze nieuwe opzet van het contributiestelsel van de KWbN kan leiden tot een verandering van de
lidmaatschapsvorm die het beste past bij onze leden. Voor wie veel wandelt, de informatie uit het landelijk
wandelprogramma haalt en het blad www.wandel.nl leest, is KWbN compleet waarschijnlijk het meest
passend. Voor wie de wandelingen van de website www.wandel.nl haalt en het blad www.wandel.nl niet
leest (of voor wie op hetzelfde adres woont als een KWbN compleet lid), is KWbN basis waarschijnlijk het meest
passend. En voor wie niet veel wandelt en de wandeltochten uit de media of van de website www.wandel.
nl haalt, kan het alleen lid zijn van onze vereniging waarschijnlijk al voldoende zijn, waarbij er dan ook nog
de keuze is om je al dan niet te abonneren op de KWbN nieuwsbrief. 
Geef je keuze zo snel mogelijk door aan Anny Hilderink, doch uiterlijk vóór 1 december 2022. Naar
ledenadmi@wkdio.nl of anne-mar@home.nl
 
Geef je jouw keuze niet door dan wordt het huidige lidmaatschap bij de KWbN (KWbN compleet of KWbN
basis) ongewijzigd voortgezet, uiteraard tegen de dan geldende contributiebedragen.
 
Hennie Klootwijk
Penningmeester
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Colofon
Bestuur
Henk Heijman (voorzitter)
Dirk Haan (vice voorzitter)
Vacant (secretaris),
Hennie Klootwijk (penningmeester) en
tijdelijk secretaris
Jan Overbeek (lid)
Johan Ordelmans (lid)
Hugo de Pijper (lid)
Jenny de Pijper (lid)
Contact: 053-4351740, bestuur@wkdio.nl
 
PR / Redactie
Hennie Horst, Gerard van Tol (website)
Contact: 053 - 5723747, redactie@wkdio.nl
 
Lay out clubblad
Anny Hilderink, Hennie Horst
 
Commissie Wandel Evenementen
Benny ter Huurne,  Anny Hilderink, Thea Bouwhuis,
Wim Dammink, Harry Broekhuis, Bennie Bosman, Hugo
de Pijper (bestuur)
Contact: 053 - 5726821, cwe@wkdio.nl
 
Beheercommissie
Pieter Hiemstra, Mariëtte Pietersen, Jo Kuiper, Hennie
Horst, Johan Ordelmans (bestuur)
Contact: 053 - 5721005
 
Commissie DDWW
Anne van Adrichem, Mariëtte Pietersen, Hermien
Haasewinkel, Jo Kuiper, Harm van ‘t Ende, Hennie
Horst, Jozef Klein Kiskamp, Tonnie Weegerink, Dinant
te Kiefte, Ans Wichers Schreur en Hugo de Pijper
(bestuur)
Contact: 053 - 4770530
 
Ledenadministratie
Anny Hilderink
Contact: 053 - 5726821, (tussen 18.00 en 19.00 uur)
ledenadmi@wkdio.nl
 
Clubaccomodatie / Postadres
Gängelhuuske, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen,
053 - 5726780
 
Stichting Kennedymars Haaksbergen
Dianne Haan (voorzitter a.i), Janine Feddema
(secretaris), Jurgen de Wit (penningmeester), Johan
Somhorst, Dianne Haan, Erwin Bosman, Ben Bosman
Contact: 06- 15690841, 
secretaris@kennedymarshaaksbergen.nl
info@kennedymarshaaksbergen.nl
 
Websites
www.wkdio.nl, www.kennedymarshaaksbergen.nl
 
Bankrelatie
Wandelkring DIO, rek.nr. NL48 RABO 032.42.08.596

J u w e e l  v a n  T w e a n t e
Oatmörsken hef zien mooie pleintje
En Ossel ziene Sterderkas.
In Hoksebargn doar spölt ze treintje
En Buurse hef zien Bomelas.
En zoo is oavera wa wat,
Meer ’t mooiste hef de Boeskoolstad…
Juweel van Tweante. Oaldn Griezn.
Ik heb oe a keand as klean keend.
Iej zölt de leu de weg nog wiezn
As wiej der allang nich meer bint.
 
Iej hebt Bommn Berrnd nog met maakt,
Napoleon en Hutn Kloas,
Iej bint oewn oalden kop nich kwiet raakt
In al ’t gedoonder en geroas.
Al oew’ bezetters bi’j weer kwiet,
Iej beiert weer in vredestied…
Juweel van Tweante. Oaldn Griezn.
Ik heb oe a keand as klean keend,
Iej zölt de leu de weg nog wiezn
As diwj der allang nich meer bint.
 
Willem Wilmink
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Verslag KM
Kennedymars 34e editie 2022: Trots en voldaan!
 
De 34 editie van de Kennedymars Haaksbergen was
een succes! Ondanks verminderde deelname, de
slechte weersvoorspellingen vielen achteraf enorm
mee, is deze editie er weer één om positief in de
boeken bij te schrijven. Voor zover wij vernomen
hebben waren zowel deelnemers als vrijwilligers heel
erg tevreden over het verloop.
 
Daar kunnen we met zijn allen alleen maar heel trots
op zijn. Het geeft ons, als bestuur, een heel voldaan
gevoel. Het hele jaar werk je hier naartoe en als dan
alles wat je bedacht en geregeld hebt goed uitpakt
dan is dat geweldig.
 
Maar… dit is niet iets dat het bestuur alleen kan doen.
Alle vrijwilligers hebben hun steentje hieraan
bijgedragen. Daarvoor zeggen wij: hartelijk dank!
Dank voor je inzet en uitmuntende vriendelijkheid.
Graag doen wij volgend jaar weer een beroep op
jullie. Houd de datum in je agenda alvast vrij: 15 & 16
september. Tot die tijd, het ga jullie goed en graag
tot ziens!

Bericht van de Stichting
Kennedymars Haaksbergen
Beste mensen,
 
De evaluatie samen met een 30-tal vrijwilligers van ons
evenement is gedaan. Conclusie: er zijn duidelijk
verbeterpunten die in kaart zijn gebracht. Over het
algemeen is iedereen heel tevreden met het verloop
op 16 en 17 september jl. De vrijwilligers hebben er
veel plezier aan beleefd net als de deelnemers. Wij
kijken dan ook terug op een goed verlopen
evenement. Aan het eind van de evaluatievergadering
hebben wij met z’n allen nog heerlijk na geborreld.
Compliment en hartelijk dank aan alle vrijwilligers voor
de geweldige inzet om het de deelnemers zo
aangenaam mogelijk te maken!
 
Editie 35 komt eraan.
Op 15 en 16 september 2023 wordt ons evenement
al voor de 35e keer georganiseerd. Dat jaar gaan we,
hopelijk met goede weersvoorspellingen en zonder
stakingen in het openbaar vervoer in Nederland, op
voor een geweldig feest! Het deelnemersaantal moet
dan omhoog kunnen. We vragen een ieder van jullie
om zoveel mogelijk promotie te maken voor ons
evenement. Te zijner tijd zullen er flyers en posters in
het clubgebouw liggen die verspreid mogen worden.
Het zou geweldig zijn als jullie deze mee willen nemen
om neer te leggen bij die evenementen/
wandeltochten waar jullie aan deelnemen. Alvast
bedankt!
 
Afscheid voorzitter
Tijdens de evaluatievergadering heeft onze voorzitter,
Dirk, aangegeven te stoppen in het bestuur van onze
stichting. Zijn dochter, Dianne, neemt voorlopig de
taak als waarnemend voorzitter voor haar rekening.
Als afscheid heeft Dirk een mooie, gegraveerde pen
van de stichting in ontvangst mogen nemen. Dirk,
enorm bedankt voor de geleverde diensten en je
geweldige inzet in de afgelopen jaren!
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Verslag 34e KM door Els
34e Kennedymars Haaksbergen
 

 
Wat moet ik aan......?  Wat moet ik mee......?         
                                                              
De 34e Kennedymars start vanavond en de
weersvoorspelling is niet zo denderend.
Tot nu toe, vandaag, valt het mee, zonnig en af en
toe een buitje.
Dat geeft de burger moed.
Toch extra tas gepakt met kleding om halverwege
eventueel droge kleding aan te trekken.
Zo rijd ik tegen 20.00 uur richting Haaksbergen om me
in te schrijven.
Samen met Rieky  gaan we voor de 80 km.
Om 10.00 uur het startschot door Jan Haan (de enige
die alle edities heeft gelopen).
En ……….. HET IS DROOG!
Na half uurtje lopen toch iets regen. In de Veldmaat
alweer droog.
Hier een vrolijke en gezellige ontvangst met live-
muziek, kaas, worst, drinken enz.
Toch snel verder lopen want we moeten nog een
eindje.
Op naar de Hoeve (bekend terrein voor mij).
Op ’t Meuke een drankje en een broodje warm vlees.
Dan weer op weg naar Beckum, ’t Proggiehoes.
Een drankje en banaan, voldoende brandstof om
verder te gaan.
Op een donker stuk zagen we in de verte rode lampjes
voor ons links af slaan.
Even op de route kijken, dat klopt, dus toch een pijltje
gemist.
Hè..Hè..eindelijk Boekelo. Maar waar is clubhuis van
BSC-Unisson ?                               
Dwars ? door Boekelo.    Ja, ja.. Boekelo is groot…….
En dan……. een lekkere kippensoep.
Nu op weg naar Haaksbergen, nog even bij erve
Bosman een drankje en dan is daar weer sporthal de
Bouwmeester. Een lekker ontbijt staat klaar.
We zijn nu halverwege. Onder begeleiding van een
mooi ochtendzonnetje op weg naar camping
Twente. Warme chocomelk en appel.
En zo huppelen we van post naar post.
Bij “de Wakel” bouillon en andere lekkere dingen.
In Buurse rust bij Captain Jack. Chocolademelk!!!
Bij de post “Niekerkerweg” kregen we extra verzorging
van Ton en Marjan.
Nu nog de laatste 10 km. Nog 1 rustpost te gaan, Stal
Honesch
(dit stukje vond ik het zwaarst)
Marietje en Henk zaten op ons te wachten om laatste
stukje samen te lopen.

EN… het is nog steeds zonnig. Wel dreigende luchten.
En ja hoor. Op de es kwam de harde regenbui en
wind toch.
Dus cape (niet voor niets meegenomen) aan. Plu op.
Even beschutting gezocht.
Haaksbergen in was het weer droog en zonnig.
Zo eindigde voor ons om 15.50 uur een goed gelopen,
gezellige en mooie Kennedymars met prima
wandelweer.
 
 
Dank aan de organisatie en alle vrijwilligers.
Overal werden we vrolijk en vriendelijk ontvangen en
voor de inwendige mens werd goed gezorgd.
 
Jammer dat de weersvoorspelling veel regen en wind
gaf, anders waren er zeker meer deelnemers geweest.
Maar wij hebben genoten.
Els
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25e verjaardag DDWW.
De donderdagmorgen wandelgroep van de
Wandelkring DIO vierde de 25ste verjaardag.
Donderdag 29 september jl. vierden de deelnemers
van de Door De Weekse Wandelingen hun 25e
verjaardag. De start van deze wandelgroep was in
september 1997. In de negentigerjaren voerde het N.
O.C./N.S.F. de campagne “Nederland in Beweging”.
Zij wilde de Nederlandse bevolking stimuleren te gaan
sporten. Een drietal DIO-leden nam toen het initiatief
om op de donderdagmorgen een wandeling voor 45-
plussers te gaan organiseren. Een gouden greep, de
eerste morgen werd met een zestal wandelaars
gestart. Deze groep groeide in de loop der jaren uit
tot ruim tachtig tot honderd personen. De
coronaperiode, waarin het wandelen in een groep
niet mogelijk was, gooide roet in het eten, mede
daardoor liep de deelname helaas terug. Gemiddeld
verschijnen er nu zo’n 50 tot 60 personen aan de start.
De sfeer onder de wandelaars is goed en ook het
sociale aspect is belangrijk, blijven bewegen is nog
steeds een pré. Als commissie DDWW gaan we na
deze 25ste verjaardag gewoon door.
 
25e VERJAARDAG….Na de start in september 1997
werd er elk jaar rond de startdatum een uitstapje
georganiseerd. We gaan dan een hele dag op stap,
fietsen, koffie drinken met iets lekkers, wandelen en
dan borrelen en genieten van een lunch. Diverse
locaties werden in de jaren bezocht, te veel om ze
allemaal in dit verhaal op te nemen.
 

De 25ste dag stapten we met 62 deelnemers om
negen uur op de fiets bij het Gängelhuuske. Zoals
altijd voor de deelnemers een verrassing waar het op
aangaat. Vanaf het clubgebouw via de Eibergsestraat
richting Rietmolen en Neede naar Geesteren. Café
Restaurant Baan ligt midden in Geesteren, een
pittoresk dorpje midden in de Achterhoek. Een regio
die gemaakt lijkt voor lange wandel- of fietstochten.
In het rustige coulisselandschap breng je met gemak
uren door. Bij café Baan stond de koffie met
krentenwegge klaar. Daarna ging men te voet op
pad, Harm van ‘t Ende had zoals elk jaar een
wandeling van 6 of 9 kilometer uitgezet.
 
De commissieleden DDWW hadden deze afwisselende
route in de week voorafgaande aan deze verjaardag
al gecontroleerd of beter gezegd voorgelopen. Na
de wandeling was er ook een drankje en hapje. De
dag werd afgesloten met een kop koffie……..
uitgezonderd Harm die genoot van een grote coupe
ijs.

Afscheid van Annie bij de try out
Zoals elk corona loos jaar vieren we onze
clubverjaardag met een fietswandeltocht. Als
voorbereiding daarop is er voor de commissieleden
een try-out om de fiets- en wandelroutes te checken,
gevolgd door een drankje en een hapje. Een heel
gezellig klusje, een prima compensatie voor het
vroege opstaan op donderdag, voor het
schoonmaakcorvee, voor de ochtenden door de
regen lopen met slechts 12 deelnemers. We nodigden
Annie Menkehorst uit om mee te gaan. Ze is weliswaar
recent gestopt als commissielid, maar dit was als een
soort van afscheidscadeautje. Het was mooi weer, de
routes klopten, Annie gaf een rondje en kreeg een
cadeautje en natuurlijk ook een toespraak. Daarin
werd gezegd dat er niet genoeg bijvoeglijke
naamwoorden zijn om haar te beschrijven: aardig,
behulpzaam, handig, geestig, nuchter, vriendelijk,

bemiddelend, praktisch, attent, afijn, nog veel meer
valt er van haar te zeggen, maar omdat Annie vooral
bescheiden is, zat ze daar niet op te wachten.
Anekdotes waren er ook genoeg, zo stond ze een keer
in Rijssen om te wandelen terwijl er helemaal geen
wandelevenement was. Ze verscheen een keer
zonder rugzak en daardoor moest ze op de pof leven
en werden boterhammen en krentenbollen gedeeld
en er was een spectaculaire val in de modder. Er was
een hoop lol, er werden recepten uitgewisseld, peren
gebogerd, noten gekocht en de grote levensproblemen
werden besproken. Wat het meeste indruk op een
paar mensen uit de groep had gemaakt, was die ene
keer dat Annie er onverwacht niet was bij de
afgesproken groepswandeling. Verbazing, vragen,
onrust en uiteindelijk een schok: Annie was ‘s nachts
in het ziekenhuis opgenomen en het zag er een poos
zorgelijk uit. Ze herstelde, kwam terug al moest ze een
stapje terug doen, maar de DDWW-commissie was
weer compleet. Een paar maanden geleden gaf
Annie aan: ik stop ermee, het gaat niet meer zoals ik
wil. Een nieuwe schok. We vonden in Ans Wichers
Schreur een fijn opvolgster maar blijven Annie stiekem
toch nog wel een beetje missen….
Het was fijn haar weer als vanouds genietend in ons
midden te hebben.
Anne van Adrichem
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Een aantal keren daar de wandeltocht gelopen. We
moesten ons dan aanmelden of inschrijven op een
boerendeel. Helaas werd de wandelvereniging in
1975 al weer opgeheven.
.             
Op deze mooie dag is het heerlijk slenteren door het
Gelderse Geesteren. Langs oude boerderijen en in
het centrum de 17e-eeuwse kerk, die je al van ver kunt
zien. Deze kerk, met gevonden fundamenten uit de
10e of 11e eeuw, heeft in de verre omtrek altijd een
belangrijke rol gespeeld en behoorde ook later tot het
bisdom van Münster. Een leuk en uniek detail: de kerk
heeft naast een mooi zadeldak een haan én een hen
op de toren.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De toren kent daarnaast nog een bijzondere traditie:
Al sinds 1928 luidt de lokale muziekvereniging vanuit
de kerktoren het nieuwe jaar in. Nadat de klok twaalf
keer heeft geslagen, wordt bovenin door zo’n vijf
muzikanten het lied Uren, Dagen, Maanden, Jaren
gespeeld. Het hoogtepunt is daarna het reveille van
de trompettist, die ineens door een luikje dat open
gaat, hoog in de toren tevoorschijn komt. Pas daarna
barst het vuurwerk los en komen ook de glaasjes
tevoorschijn.
Vanuit het centrum gaan we leuke wandelpaden
over met mooi uitzicht over de glooiende essen, veel
afwisseling, mooie bospaden en ook hier veel oude
boerenerven. De negen kilometer route komt ook nog
een stukje over het klompenpad ‘Boerenesch’. Op
onze route hebben we ook Molen ‘De Ster’, dit is een
achtkante stellingkorenmolen en gebouwd in 1859.
Op de ‘Baard’ van de molen staat het jaartal 1856
doch dit is niet het bouwjaar, maar het jaar waarin
opdracht werd gegeven tot de bouw van deze molen.
De molen is dus pas in 1859 geheel voltooid en is
gebouwd in opdracht van G. Hilhorst. Molenbouwer
was de firma Zijthoff uit Deventer. De molen is tot 1916
in eigendom van de familie Hilhorst gebleven. In 1916
is de molen gekocht door de heer A. Scholten die tot
en met 1960 deze molen heeft bemalen. Daarna is
de molen weer overgegaan in handen van de familie
Hilhorst en deze heeft de molen in 1977 overgedaan
aan de gemeente Borculo. Sinds 1 januari 2005 is de
gemeente Borculo door een herindeling veranderd
in gemeente Berkelland. De gemeente is nog wel
steeds eigenaar van de molen. Vrijwilligers houden
ook deze molen draaiende. Terug in het dorp valt een
bordje op ‘2017 Geesteren mooiste dorp van
Gelderland’. Wij hebben het op deze wandeling
ervaren.

De fietsen rusten, wij te voet verder

Een stukje geschiedenis over het dorp, Geesteren is
een dorp en vroegere gemeente in de Achterhoek,
provincie Gelderland. In 1795 werd Geesteren een
municipaliteit (voorloper van een gemeente) die
werd voortgezet als gemeente in 1798. Op 1 januari
1818 werd het bij de voormalige gemeente Borculo
gevoegd, die per 1 januari 2005 opging in de nieuw
gevormde gemeente Berkelland. Vanouds zijn er
buurtschappen in Geesteren bekend. De bewoners
in deze buurtschappen waren op elkaar aangewezen
voor hulp bij vrolijke en droevige gebeurtenissen. Ook
stond men elkaar terzijde bij werkzaamheden. Niet
voor niets is er het gezegde: een goede buur is beter
dan een verre vriend. Een buurt was dan ook vooral
vroeger een hechte gemeenschap. Openbaar
vervoer en auto's waren er niet en moesten er grotere
afstanden worden afgelegd, dan gebeurde dat met
paard en wagen en daarbij hielp men elkaar. In 1988
vierde men het duizendjarig bestaan van Geesteren.
 
Onze wandeling begint deze morgen uiteraard
midden in Geesteren, een pittoresk dorpje midden in
de Achterhoek. In het centrum van het dorp staan
nog een aantal “oude boerderijen” nu veelal als
woonboerderijen gebruikt. Ook zijn weinig tot geen
winkels te vinden in het centrum, in een van de oude
winkelpanden is een curiosa zaak gevestigd.

We passeren ook nog een monument dat werd
onthuld in 1988, het vrouwtje van ’t Stareveld (zie foto).
Toen ondergetekende dit zag dacht ik aan de
wandelvereniging ’t Stareveld die in 1962 werd
opgericht in het dorp.
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De dames en heren van de bediening zorgen goed
voor ons eerst met de drankjes. Ook waren ze druk
bezig met het klaar zetten van het uitgebreide
lunchbuffet. Voordat Anne het lunchbuffet opende
hield ze nog een kort toespraakje. De 25e verjaardag
vandaag, ze stipte   aan dat het in 1997 een goede
stap was om deze DDWW groep op te richten. Jammer
dat we na de coronaperiode nog niet weer het aantal
deelnemers hebben van voor die periode. Maar het
gaat goed. Ze deelde verder mee dat zij volgend jaar
medio februari stopt als voorzitter en lid van de
commissie DDWW. Er is al overleg met een opvolger
voor haar. Tot slot bedankte ze o.a. Harm voor het
uitzetten van de fiets- en wandelroute. Ook de
bediening werd bedankt. De deelnemers onderstreepten
dit met een applaus.  
Hierna kon men genieten van het buffet, soep,
kroketten, en volop soorten brood en beleg. Als iets
op was werd het weer gelijk aangevuld. Nadat
iedereen voldoende had gegeten ging iedereen op
eigen gelegenheid voldaan huiswaarts. Een
geslaagde dag met heerlijk weer.   
 
Hennie Horst.
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Nieuws van de DDWW
De Door De Weekse Wandelingen zijn ook in de afgelopen maanden weer  volop bezocht door de wandelaars.
Ook in de maand augustus kwamen er bij de vier wandeling 166 wandelaars aan de start. In september
kwamen 199 wandelaars dit ondanks dat er op een  Donderdag slecht 18 lopers waren vanwege het zeer
slechte weer.  Tijdens de wandeldagen in oktober was het aantal 220 wandelaars.  In februari konden wij
dus weer lopen na de coronaperiode in de periode februari – oktober hebben we in totaal 1927 deelnemers
mogen begroeten op de donderdagochtenden.  

                                   Genieten van een herfstwandeling op de donderdagmorgen 
 
 
 
 
Wij zijn nu bezig met de maand november deze cijfers komen nog. Hierbij de aanvulling november.
Ook in november is er volop gewandeld op de donderdag. Aan de vier gehouden Door De Weekse
Wandelingen namen in totaal 221 wandlaars deel. Als we deze bij de bovenstaande cijfers op tellen komen
we dit jaar op 2148… nog een maand te gaan in 2022.
 
 
Energietekort DDWW 

Wát??? Energietekort bij DIO? Wordt er niet genoeg gewandeld? Niet fanatiek genoeg, niet ver genoeg?
 
Nou, dat is niet helemaal wat ik bedoel. Maar het is wel zo dat het internationale energietekort en de daardoor
gestegen energieprijs ook ons treft. We hebben niet alleen met een hogere rekening te maken, er zijn ook
indirecte consequenties.
 
Een daarvan is dat de Sterruiters ons niet langer kan ontvangen onder de oude voorwaarden. Door de sterk
verminderde opbrengsten (minder wandelaars, meer uitgaven aan energie) zagen ze zich genoodzaakt een
hogere bijdrage van ons te vragen en wel een verdubbeling. Een bijdrage die we niet kunnen betalen, althans
niet als we de wandelingen inclusief een kop koffie voor € 2 willen blijven aanbieden. Zodoende nemen we
helaas afscheid van de locatie 'Sterruiters'. Zowel het bestuur van de manege als wij vinden het erg jammer,
we zijn er altijd fijn ontvangen. Een kleine prijsverhoging hadden we kunnen verdragen, maar een
verdubbeling van het bedrag, hoe redelijk hun berekening ook is, zit er niet in.
 
De locaties Gängelhuuske en AVH blijven voorlopig onder de oude voorwaarden beschikbaar en voor de
Sterruiters zijn we naarstig op zoek naar vervanging. We zijn in overleg met de beheerders van de Schaapskooi
om het veengebied toch binnen wandelbereik te hebben. Te zijner tijd worden de data van de startlocaties
op de website gezet en komt er ook een papieren versie op de inschrijftafel te liggen.
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Klootschieten HWU en DIO
Klootschieten HWU en DIO weer op de agenda.
Het jaarlijkse klootschieten stond na twee jaar weer
op de agenda bij de HWU en DIO. De laatste keer dat
wij samen de strijd aangingen was in 2019. Hierna
was corona onder ons en kon er niet gestreden
worden om de eeuwige roem.
 
Op 2 oktober ging men op pad, DIO was dit jaar de
gastheer. Zo tegen tienen liep het Gängelhuuske vol
met DIO - en HWU leden. Zij werden ontvangen met
koffie en krentenwegge.

Koffie in Gängelhuuske
 
De vice-voorzitter Dirk Haan sprak een kort
welkomstwoord: “Na twee jaar is het weer mogelijk
om te smiet’n met ’n kloot. Ben blij dat er weer een
groot aantal leden van beide verenigingen aanwezig
zijn. Het parcours waar we gaan gooien is bij velen
bekend, we gaan daar op eigen gelegenheid naar
toe. De weergoden voorspellen buien maar het is nu
nog droog en hopelijk blijft dat zo. U heb van Johan
Ordelmans een groepsnummer gekregen. Dus op
naar het wedstrijdparcours bij de Sterruiters. Ik wens
u een fijne sportieve strijd toe waarbij het niet gaat
om de prijzen, die er niet zijn, maar de winnaars krijgen
de eeuwige roem”. (aldus Dirk)
 
Na deze woorden ging iedereen op eigen
gelegenheid op weg naar de parkeerplaats bij de
Sterruiters. Hier werden de ‘kloten’, harken en
scoringlijsten uitgedeeld en de strijd kon beginnen.

Groep 2 wacht voor de start op de Onlandweg
 
Men ging de Onlandsweg op, altijd een weg met die
vervelende sloten langs beide kanten. Veel kloten
kwamen daar altijd in en dan was het zoeken
geblazen want ze verdwenen onder het water. Dit jaar
geen last er van……….de sloten stonden droog.

Het liep heerlijk en het bleef lekker droog, af en toe
kwam er een heerlijk zonnetje tevoorschijn.
Buienradar had het wel weer mis deze dag.

De kloot rolt weer als vanouds
 
Halverwege stonden Hermien en Ria met een heerlijk
drankje en hapje. Iedereen genoot hiervan en men
wilde snel weer verder met de wedstrijd. De eerste
groepen waren tegen 13 uur weer aan de finish. In
het clubgebouw stonden de dames weer gereed om
iedereen te voorzien van een drankje. Er heerste een
gezellige sfeer, er werd gekletst en de sterke verhalen
en anekdotes werden uitvoerig uitgewisseld. Een
uurtje later stond er een heerlijk stamppotbuffet klaar
waar uiteraard druk gebruik van werd gemaakt.
Johan had inmiddels ook het aantal schoten per
team bekend gemaakt.

Samen genieten van het heerlijke stamppot buffet als
afsluiting van deze dag
 
Nadat iedereen voldoende had gegeten sloot de
voorzitter Anja van Raalte van de HWU af met een
dankwoordje aan DIO. De organisatie was volgens
haar weer prima geweest en ze hoopte dat wij in 2023
weer gezamenlijk in Hengelo kunnen klootschieten.
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De O is weer in de maand, erg genieten dus van
buitenlucht en BOkbier. Maar een van mijn principes
is wel: eerst de prestatie leveren en dan het genOt.
 
Zondag 16 oktober zou een van  die zondagen in
oktober worden met het najaarsweer voor een echte
wandeling. Een klein beetje water verhoogt tenslotte
daarna de vreugde van een verwarmende slok Bok.
Waar zijn we nog niet geweest en wat is de moeite
van een paar autokilometers waard? Na een tip viel
de keuze op het LAORNS ENKENPAD. 15 of 22 km en
eventueel ook alleen de extra lus (13KM?). We kiezen
voor de zuidelijke lus, het originele Enkenpad.

Naar het schijnt is Laren (net boven Lochem) al
oeroud, volgens schrift al genoemd in 1294. Snel
geteld 728 jaar geleden. Maar toevallig las ik de
vorige week een stuk in de Tubantia .
Hier werd gezegd dat ene Van Heek. (van het geld
dat zijn arbeiders met bloed, zweet en tranen voor
hem verdienden) veel natuur heeft gered. Wat heet?
Ik heb in Cambodja kaal geslagen hellingen gezien
waar arme boeren als laatste middel alles kapten en
verkochten als houtskool voor de stadsmensen. Nood
breekt wet als je honger hebt. Net als hier zal ook daar
ooit weer wat groeien. En komt er een rijke Chinees
die alles opkoopt.
 
Hebben we hier en verder Duitsland in de 15 en 16
eeuw geen hout gekapt voor Amsterdam op palen
en de VOC schepen? Dat er kale vlaktes achterbleven
die we later natuur noemen, so what.
Als we terug willen naar de natuur, iets waar de D66
en GL fanaten zo trots naar streven lijkt mij een weg
zonder einde te zijn. We hebben ons ontwikkeld,
gebruiken of misschien misbruiken de natuur maar
wie wil inleveren op verworven rechten? Voor echte
natuur moeten we terug na ca 1200. Na die tijd is door
menselijk ingrijpen alles veranderd. Waar we
vandaag 16 oktober liepen is een ontwikkeling van
eeuwen. Wat is er mooi? Oude boerderijen, bossen
die geplant zijn voor houtwinning. Maar willen we
terug? Geen Twente kanaal of spoorlijn en
asfaltwegen die hier liggen?
Ons eerste stukje, we moeten linksom is wat doods
(Onlandsweg in Haaksbergen).

Pingoruïnes en het Laorns Enkenpad
Met wat achtergrond informatie blijken er toch wat
leuke dingen te zien te zijn. Zo bereiken we na een 5
km  de Haarbroekse vijvertuin. Onduidelijk is of dit een
van de Pingoruïnes is.
 
Pingoruïnes zijn in de ijstijd ontstane bronnen die
hoger liggen dan de omgeving en vanuit de diepte
altijd water geven.

Boerderij De Stouwe, gebouwd in 1924 als melkvee-
en varkensbedrijf, huisvest tegenwoordig de
Haarbroekse Vijvertuin, een grote parktuin met twee
vijvers, een zaaltje voor groepen en een tuinhuis met
zelfbediening. Dit park omvat tevens een
spreukentuin met ongeveer 200 spreuken en
gezegdes. Sommige worden uitgelegd en een aantal
mag u zelf raden.

Ze worden uitgebeeld met behulp van oude
materialen die vroeger op de boerderij te vinden
waren. Zo is het kapelletje gemaakt van een oude
brokkensilo. Aole spreuk n met ne passende
oetbeelding. Af en toe iets aans dan wi gewend bunt,
Loarns is gin Hoksbargs.
Iets verder een stukje boerenland waar de universiteit
Wageningen testen doet t.b.v. de natuur.
Pal aan de spoorbaan ligt Huize ’t Ross’. Ontstaan in
ca 1200, blijkt ook hier dat niets bestendig is. Diverse
landheren, hereboeren en wat voor machthebbers
er ook geweest zijn, iedere tijd bracht veranderingen.
Na wat bezoekjes aan en in weilanden bereiken we
De Flesch. Een bosgebied met in het midden een
grote vijver met veel watervogels. Helaas loopt de
route er omheen.
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Winterwandeling
Natuurlijk is de klimaatverandering zorgwekkend,
maar nu het tóch zover is schiet niemand er iets mee
op als ik er thuis over zit te piekeren nietwaar? Dus óp
naar Barchem om daar te gaan wandelen in de
najaarszon.
Een onwerkelijk fenomeen: lange rijen wachtenden
voor de inschrijftafel die toch echt goed bezet was.
Blijkbaar was ik niet de enige die het erg aantrekkelijk
vond om half november zonder jas te kunnen
wandelen in de prachtige natuur rond Barchem.
 
Na een kop koffie om half elf vertrokken. Al vele jaren
liepen we een aantal van de DOS-wandelingen, dus
zelfs voor iemand zonder richtinggevoel is er veel
herkenbaars: o ja, daar loopt het pad omhoog, aha,
we gaan weer naar de Heksenlaak, ach, dat fijne
bankje, hier moest Marieke even afhaken, daar
stonden toen de midwinterhoornblazers, enzovoorts.
En niet te vergeten Zwiep en de Lochemse berg.
Vertrouwd en toch steeds verrassend. Heerlijk, een
beetje met je voeten slepen om de bladeren nog
meer te laten ritselen. Merkwaardig, drie weken voor
Sinterklaas nog zoveel blad aan de bomen. En nog
volop paddenstoelen, zelfs nog een vlinder.

 
Bij de Heksenlaak is het hartstikke druk, maar omdat
je ook gemakkelijk met je beker koffie buiten een
plekje kunt vinden (en er maar liefst 12 toiletten zijn!)
is dat geen enkel probleem. Af en toe zie ik een
bekend gezicht uit de DIO-familie en soms maakt
iemand even een praatje. Tot mijn eigen verbazing
hou ik het tempo er aardig in, ondanks de
hoogteverschillen die natuurlijk wel de charme van
de wandelingen rond Barchem zijn. Het is puur
genieten vandaag. Maar aan alles komt een eind,
nog voor half twee lever ik mijn inschrijfkaart voldaan
in.
 
Vandaag is er na de wandeling nog een leuk
evenement: “Slachtkijken”, legt iemand me uit, is een
traditioneel gebeuren. Er hangt een vers geslacht
varken, een slager demonstreert hoe je een varken in
delen ontleedt, er zijn mandenvlechters, houtbewerkers,
knieperkesbakkers, je kunt broodjes beenham kopen,
gerecyclede lepels, kaarsen, honing, eigengemaakte
jams, sauzen, kortom, een gezellig gebeuren. Als je
gaat wandelen neem je nog wat cash-geld mee, dus
natuurlijk geef ik nog een paar euro uit, zodat ik thuis
de verbruikte calorieën aanvul met Zwiepse
knieperkes.
 
Anne

Weer terug in open terrein is het nog een paar
kilometer naar Laren. Het totaal van 15 km wandelen
is dat Laren minder mooie stukken natuur heeft dan
Haaksbergen. Maar af en toe bij de buren gluren is
ook leuk en kan leerzaam zijn.
O ja, dat genieten, een bezoekje aan Brooks
pannekoekenboederij in Geesteren was een goede
afsluiting.
 
Deurtje 49 en Laser 55
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WKDIO vierde haar 75-jarig
bestaan alsnog met feestavond

 
In 2020 was het 75 jaar geleden dan
onze vereniging werd opgericht.
Uiteraard was er in dat jaar een
feestavond gepland, maar de corona
gooide roet in het eten. In 2020 en 2021
kon niet gefeest worden. Op 29

oktober 2022 werd gefeest….jubileum 75 plus twee
jaar.
 
In zalencentrum Winkelman in Buurse kwamen bijna
honderd mensen opdagen en werden ontvangen
met koffie of thee met gebak. Tijdens de koffie sprak
voorzitter Henk Heijdeman een welkomstwoord. In het
bijzonder heette hij de Ereleden, leden van verdienste
en de Haaksbergse Wethouder Pieter van
Zwanenburg van Sportzaken welkom.
 
In zijn toespraak ging de voorzitter in op de coronatijd
waardoor het jubileumfeest pas na twee jaar gevierd
werd. “Bij een jubileum wordt vaak teruggekeken op
het verleden ik ga dat nu niet doen, mijn voorganger
Hennie Horst heeft de geschiedenis van de vereniging
volop beschreven en op papier vastgelegd”, aldus
de voorzitter. Wel sprak hij over de toekomst van de
vereniging. “Het aantal leden daalt de laatste jaren
en ook wordt het steeds moeilijker om kaderleden te
krijgen. WKDIO vergrijsd”,  stelde hij, “wij zullen er
samen aan moeten werken om jongeren te
enthousiasmeren en ze bij de vereniging te krijgen”.
Tot slot wenste hij de aanwezigen een fijne avond.
 
Na de woorden van de voorzitter sprak de Wethouder
enkele woorden van waardering: ”75-jaar is een
lange tijd en WKDIO is altijd actief bezig om mensen
in beweging te krijgen en daar is men zeker altijd in
geslaagd. Het probleem van teruglopend ledenaantal
is bij veel clubs aan de orde evenals het vinden van
goede bestuurders. Het gemeentebestuur is ook
bezig om dit probleem samen met ‘Noaberpoort’ te
stimuleren. In beweging komen is voor jong en oud
belangrijk” aldus de wethouder. Uiteraard feliciteerde
hij namens het gemeentebestuur DIO met deze
mijlpaal en bood de voorzitter een enveloppe met
inhoud aan.
 
Voorzitter Henk Heijneman bedankte de wethouder
voor zijn waarderende worden en de gift. Hij stelde
dat het bestuur van WKDIO op korte termijn met het
gemeentebestuur van gedachten wilde wisselen over
de toekomst. Hij riep verder de aanwezigen op om
ook vanavond niet te blijven zitten, maar ook in
beweging te komen op de klanken van de Tonny
Wagemaker band.
De vijfkoppige band speelde (behoorlijk hard) een
vooraf geprogrammeerde lijst met jaren zeventig en
tachtig muziek af. De obers liepen af en aan met
drankjes en hapjes en zo af en toe kwamen enkele
danslustige paren op de vloer.
 

Toen de muziek even pauzeerde gaf de voorzitter het
woord aan de afgevaardigden van de wandelbond
KWbN, zij waren inmiddels ook gearriveerd. Peter van
der Molen feliciteerde WKDIO en stelde vast dat een
75-jarig jubileum bijzonder is in de wandelwereld, er
zijn maar weinig verenigingen dit halen. De
vereniging is actief en heeft ook veel leden. Ga zo
door stelde Peter, hij had een oorkonde bij zich van
de KWbN. De bond had al een gift overgemaakt naar
de penningmeester.
 
Na de woorden van Peter, begon de muziek weer te
spelen, er werd gedanst. Aan de tafels werd volop
gepraat(?) hetgeen door het volume van de band
wel moeilijk was. Later kwam er meer stemming op de
dansvloer. De drankje en hapjes bleven maar komen.
Langzaam kwam er een einde aan het feest. Na de
slotwoorden van de voorzitter speelde de band de
nog enkele laatste nummers waaronder, wij hebben
een woonboot, een groepje lag hierbij op de vloer te
roeien, zie foto.

 
Na de koffie of thee was het jubileumfeest afgelopen.
De mensen gingen voldaan huiswaarts. Met de
gedachte dat men zondagmorgen kon uitslapen, de
klok moest een uur terug gezet worden.
HH
    
Gezellig kletsen, drinken en dansen op de
achtergrond 
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DDWW is Door De Weekse Wandelingen
 
05 januari Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56,                       
Haaksbergen.
 
08 januari Zondagmiddag Nieuwjaarsinstuif in het
Gängelhuuske (zie elders in dit                      blad).
 
10 januari Vergadering Stichting Kennedymars in het
Gängelhuuske.
 
11 januari Vergadering Commissie Wandel
Evenementen in het Gängelhuuske.
 
12 januari Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
12 januari Vergadering Beheerscommissie om 15.30
uur in het Gängelhuuske.
 
19 januari Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
23 januari Bestuursvergadering in het Gängelhuuske
 
26 januari Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen
 
02 februari Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen
 
07 februari Vergadering Stichting Kennedymars in
het Gängelhuuske.
 
08 februari Vergadering Commissie Wandel
Evenementen in het Gängelhuuske.
 
09 februari Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
16 februari Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
21 februari Vergadering bestuur met alle commissies
in het Gängelhuuske.
 
23 februari Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
26 februariVeen en Heidewandeling Haaksbergen
(zie elders in de blad).
 
02 maart Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
07 maart CWE en bestuur voorbespreking
Avondwandelvierdaagse met scholen.

 
07 maart Vergadering Stichting Kennedymars in het
Gängelhuuske.
 
09 maart Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
15 maart Vergadering Commissie Wandel Evenementen
in het Gängelhuuske.
 
16 maart Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.   
 
23 maart Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
30 maart Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen
 
04 april Vergadering Stichting Kennedymars in het
Gängelhuuske.
                       
06 april Start DDWW om 09.00 uur vanaf de
Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
12 april Vergadering Commissie Wandel Evenementen
in het Gängelhuuske.
 
13 april Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
 
17 april Bestuursvergadering in het Gängelhuuske.
 
20 april Start DDWW vanaf de Kantine Atletiek
Vereniging, Scholtenhagenweg 39, Haaksbergen.
 
27 april Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen
(Koningsdag).
 
29 en 30 aprilStiepelwandelingen en Twentse
wandelmarathon Buurse.
 
04 mei Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Schaapskooi, Schapendrift 11, Haaksbergen.
 
11 mei Start DDWW om 09.00 uur vanaf het
Gängelhuuske, Molenstraat 56, Haaksbergen.
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Verslag Sint Nicolaaswandeling
Sint Nicolaaswandeling matig bezocht.
 
Op zaterdag 26 en zondag 27 november hielden we
onze Sint Nicolaaswandeling vanuit sporthal De Els.
De dagen voorafgaande aan het evenement waren
diverse vrijwilligers bezig om na twee jaar deze
wandelingen te doen slagen. Zaterdagmorgen
waren om acht uur de vrijwilligers aanwezig om lopers
te ontvangen. De weersvoorspelling voor deze dag
was goed. Tegen half negen begon het te lopen met
wandelaars die zich inschreven. Maar de mensen
achter het inschrijfbureau konden het met gemak af.
Toen om 14.00 uur het startbureau sloot bleek jammer
genoeg dat er maar zo’n 173 wandelaars van start
waren gegaan. De route ging vanuit de Sporthal De
Els richting de Veldmaat en de rand van het
Buurserzand. Om bij de rustpost te komen werd de
oude N18 overgestoken en liep men via de Hazenweg
naar Erve de Kievit, eigenaar familie ter Woerds.
 
Na deze rust liep de 30 km door de landelijke
omgeving van Boekelo met een rustpost bij de familie
Waanders. Helaas kwamen op deze rustpost maar
weinig wandelaars, op zaterdag waren dit 23
personen en de zondag 14 wandelaars. Hun route
ging via het Stepelerveld weer naar de rust bij de
familie ter Woerds (Erve de Kievit). Vanaf hier ging
men over een groot deel van het industrieterrein naar
het eindpunt. Hier was het gezellig druk en de dames
en heer bij de tombola deden goede zaken. Als
gastheer die dag sprak ik met diverse wandelaars.
Gesproken werd over de organisatie en de route. Over
het eerste waren weinig tot geen opmerkingen. De
route kreeg ik meer over te horen, de een vond het
een mooie route maar er waren veel opmerkingen
over de vele lange (verharde) wegen. 
 
 
Op naar de zondag, hiervoor waren de
weersvoorspellingen niet gunstig, we zien wel wat het
wordt. Zelf wilden we deze dag ook gaan lopen en
kozen voor de tien kilometer afstand. Toen we om
negen uur arriveerden was het nog erg rustig bij de
start. Wij startten op tijd omdat later op de dag regen
was voorspeld. Ook onze route ging richting de
Veldmaat en later door het Grintenbos, het enige bos
in deze route vandaag. Via de Hanenbergerweg en
de Hazenweg, links van ons wat landerijen en rechts
het uitzicht op de rijksweg de N18, kwamen we bij de
rustpost. Hier was ook de Sint met zijn zwarte Pieten.
Wij dronken een kop thee of koffie en aten een
broodje. Het was inmiddels begonnen te regenen. Na
de korte pauze liepen we via het industrieterrein en
de woonwijk De Els naar de finish. Onderweg merkte
een wandelaar op, we hebben gelopen iets dat we
wilden maar de route was niks. De N18 heeft veel
nadelen gekregen vanaf deze startplek.
 
 

Afstand: 2022 2020-2021 2019 2018 2017
30 km   37        C   83   55   51
20 km   67        O 164 105 148
15 km   89        R 232 119 103
10 km   71        O 238 198 101
05 km   40        N   63   62   20
totaal 304        A 750 539 423
DIO-leden   45        

In de kantine van de sporthal was het redelijk druk
met de binnen sporters. Wij dronken nog iets en
kochten wat lootjes. Hierna naar huis omdat we ’s
middags nog moesten opruimen. Toen we hier terug
kwamen hoorden we het aantal wandelaars van die
dag en ja de opkomst viel tegen, slecht 131
wandelaars aan de start (zie onder dit verhaal)  
 
Tombola ondanks de lage opkomst GESLAAGD      
zie foto’s                                                  De dames en
heer van de tombolagroep hadden ook dit jaar weer
voor een geslaagde actie gezorgd. Zij hadden bij de
Haaksbergse ondernemers veel prijsjes opgehaald.
De lootjes vonden veel aftrek op beide dagen. Het
was een gezellige boel in de hal en velen gingen
tevreden met een prijsje huiswaarts. Wij willen de
dames en heer van deze groep danken voor hun
inzet. Dankzij hen kan de penningmeester ruim
€ 615,00 aan de verenigingskas toevoegen. Ook onze
dank uiteraard voor de ondernemers die de prijsjes
belangeloos beschikbaar stelden.
 
Hartelijk dank
Hartelijk dank aan alle vrijwilligers die een of meerdere
dagen hielpen op welke wijze dan ook.
 
Hennie Horst
 
 
 Deelname overzicht:
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Indien onbestelbaar:  

Wandelkring DIO Haaksbergen, Molenstraat 56, 7481 GN Haaksbergen


